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Protokół nr 170/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27 marca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Wojciech Panek   - inspektor Biura Ochrony Informacji  

          i Bezpieczeństwa w Starostwie  

                  Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

5. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

6. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego   

           Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ)  
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7. Pan Mariusz Wróbel   - dyrektor Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3)  

8. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

                  Nieruchomościami w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu  

9. Pan Włodzimierz Kamiński  - kierownik Warsztatów Szkolnych  

        w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

         w Wieluniu (ZS nr 2) 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2023 

roku.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2023 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 
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7. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

przeprowadzanych w 2023 r. - dot. budowy dróg dojazdowych do Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego i parkingu, robót budowlano-montażowych i materiałów 

potrzebnych do osadzenia i podłączenia Rezonansu Magnetycznego, robót 

budowlano-adaptacyjnych  w pracowni RTG oraz instalacji i uruchomienia 

nowego aparatu.  

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez powiat wieluński 

wniosku do „Programu Olimpia – Program budowy przyszkolnych hal sportowych 

na 100-lecie pierwszych występów reprezentacji Polski na Igrzyskach 

Olimpijskich”.  

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie 

zgody na złożenie wniosku do projektu MEiN/FRSE „Utworzenie BCU-branża 

cukiernictwo w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu”.  

10. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na zawarcie nieodpłatnej 

umowy najmu zewnętrznych obiektów sportowych dla firmy Wielton S.A.  

i Centrum Elektrycznego „Ania”. 

11. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Margonet s.c. Przemysław Parzyjagła  

i Marcin Janik z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody na budowę telekomunikacyjnej 

linii kablowej na terenie Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

15. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2022 r.  
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16. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r.  

– temat sesyjny.  

17. Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2022 i sposobie  

ich wykorzystania.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

21. Sprawy bieżące.  

22. Wolne wnioski.  

23. Zamknięcie CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 3 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński,  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z pismem 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad po punkcie 11 dotyczącym ww. Jednostki, jako punkt 12 

„Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego w 2023 r. kwoty  

w wysokości 6 000,00 zł i udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w ramach konkursu „Patroni Roku 2023” organizowanego przez 

Fundację LOTTO im. Haliny Konopackiej”.  

 

 

  Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Łukasza Dybkę – członka Zarządu. Stwierdził, że Zarząd obraduje w składzie 4 

osobowym. Następnie przeszedł do procedury głosowania i zapytał, kto jest „za” 

wprowadzeniem do porządku obrad ww. punktu.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad jako punkt 12 „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół  

nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu 

wieluńskiego w 2023 r. kwoty w wysokości 6 000,00 zł i udzielenie pełnomocnictwa 

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach konkursu „Patroni Roku 2023” 

organizowanego przez Fundację LOTTO im. Haliny Konopackiej” (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba).  

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2023 

roku.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2023 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 
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7. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

przeprowadzanych w 2023 r. - dot. budowy dróg dojazdowych do Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego i parkingu, robót budowlano-montażowych i materiałów 

potrzebnych do osadzenia i podłączenia Rezonansu Magnetycznego, robót 

budowlano-adaptacyjnych  w pracowni RTG oraz instalacji i uruchomienia 

nowego aparatu.  

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez powiat wieluński 

wniosku do „Programu Olimpia – Program budowy przyszkolnych hal sportowych 

na 100-lecie pierwszych występów reprezentacji Polski na Igrzyskach 

Olimpijskich”.  

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie 

zgody na złożenie wniosku do projektu MEiN/FRSE „Utworzenie BCU-branża 

cukiernictwo w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu”.  

10. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na zawarcie nieodpłatnej umowy najmu 

zewnętrznych obiektów sportowych dla firmy Wielton S.A. i Centrum 

Elektrycznego „Ania”. 

11. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Margonet s.c. Przemysław Parzyjagła  

i Marcin Janik z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody na budowę telekomunikacyjnej 

linii kablowej na terenie Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego w 2023 r. kwoty 

w wysokości 6 000,00 zł i udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w ramach konkursu „Patroni Roku 2023” organizowanego 

przez Fundację LOTTO im. Haliny Konopackiej. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu.  
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2022 r.  

17. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r.  

– temat sesyjny.  

18. Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2022 i sposobie ich 

wykorzystania.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

22. Sprawy bieżące.  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych 

zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową  

w 2023 roku. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że wpłynęło pismo od Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego Wojewody Łódzkiego. Następnie powitał pana Wojciecha Panka 
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inspektora Biura Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym  

w Wieluniu. Kontynuował, że weszło w życie rozporządzenie Ministra Obrony 

Narodowej w sprawie przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2023 r., którą ustala 

się na okres od dnia 17.04.2023 r. do dnia 21.07.2023 r. Stosownie do zapisów 

ustawy o obronie Ojczyzny, wojewodowie zlecają podmiotom leczniczym 

przeprowadzanie na potrzeby powiatowych i wojewódzkich komisji lekarskich badań 

specjalistycznych, psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej osób stawiających się 

do kwalifikacji wojskowej. Zaznaczył, że jest tutaj zmiana w porównaniu do lat 

poprzednich, wojewoda chce skorzystać z kompetencji, gdzie chce to zlecić w formie 

zadania zleconego z zakresu administracji rządowej na starostę. Dodał, że wojewoda 

ma takie uprawnienia, żeby wydać polecenia i podpisać stosowne porozumienie. 

Przekazał, że nie ukrywa, że jest to trochę uciążliwe, niektórzy starostowie  

nie są zadowoleni, ponieważ są to zadania wojewody i kolejne zlecenia. Udzielił 

głosu panu Wojciechowi Pankowi.  

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa poinformował, że w tej chwili nowa ustawa i rozporządzenie 

nakłada na nas przeprowadzenie konkursu ofert, czyli należy wysłać do minimum 

trzech podmiotów leczniczych zapytanie o ocenę i może być tak, że nie będzie  

to Wieluń tylko mogą np. jeździć do Sieradza albo do Bełchatowa. Nadmienił,  

że wojewoda zlecił, aby to przeprowadzić.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy za tym idą 

pieniądze, jak to wygląda.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

na zadania zlecone idą pieniądze.  

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa przekazał, że w 100% jest to pokrywane przez Skarb Państwa.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że trzeba wykonać czynności administracyjne w formie zapytania ofertowego.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to musi być 

psycholog, lekarz.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że najpierw będzie to wysłane do trzech podmiotów 
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leczniczych, czyli do szpitala w Wieruszowie, Pajęcznie i do Wielunia, bo szpital  

nie ma okulisty, psychiatry, psychologa, więc muszą do minimum trzech gabinetów 

prywatnych wystąpić i z tego, co zorientowali się, to psychologowie wieluńscy  

nie chcą tych osób konsultować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że minimum do trzech 

podmiotów, ale jakie to będą podmioty to decyduje już starostwo.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że tych co brakuje w szpitalu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że tak tylko, że nie 

trzeba tylko występować do szpitala.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że wiedzą, że Wieruszów i Pajęczno nie ma, 

najbliższy który w 100% ma zapewniony to jest Sieradz, ale będą próbowali.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał o jakich lekarzy chodzi.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że o okulistę, psychologa, neurologa, kardiologa, 

psychiatrę.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, czyli można to zrobić 

na zasadzie jednostka medyczna ewentualnie szukać osobno specjalistów.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa potwierdził.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że nie 

jest określone czy to jest podmiot publiczny, czy niepubliczny. Ma być najtańsza 

oferta.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa potwierdził.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu ponownie dopytał, czy wszystko 

będzie sfinansowane.  

Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że wszystko będzie w 100% sfinansowane.  
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Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Przekazał, że do posiedzenia Zarządu dołączył pan Krzysztof Dziuba. Zarząd 

Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1151/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z kwalifikacją wojskową w 2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu).   

  Uchwała Nr 1151/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Patrycję Świtalską - kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz panią 

Beatę Korczewską - dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu poprosiła o upoważnienie do realizacji resortowego Programu 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej”  

– edycja 2023, ponieważ chcieliby ruszać z programem od 1. kwietnia. Przekazała, 
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że mają wszystko gotowe tylko do podpisania umowy z asystentami potrzebna jest 

zgoda Zarządu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

  

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1152/23 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1152/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2023 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

 

   

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1153/23 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego (głosowało 5 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 1153/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

przeprowadzanych w 2023 r. - dot. budowy dróg dojazdowych do Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego i parkingu, robót budowlano-montażowych i materiałów 

potrzebnych do osadzenia i podłączenia Rezonansu Magnetycznego, robót 

budowlano-adaptacyjnych  w pracowni RTG oraz instalacji i uruchomienia 

nowego aparatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Powiedział, że pani dyrektor zwróciła się  

z pismem o wsparcie finansowe w kwocie 500 tys. zł.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił o krótką przerwę w obradach 

Zarządu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosi 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie  

5 osobowym.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że na pewno kwota 

500 tys. zł nie wchodzi w rachubę. Dodał, że chciałby, aby pani dyrektor 

ustosunkowała się do tego, co sądzi na temat pożyczki od powiatu, którą musiałaby 

później oddać.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno jest to jakieś rozwiązanie, ponieważ ma taką sytuację, że generalnie 

bardzo obawia się o płynność finansową, więc pożyczka by tę kwestię rozwiązała, 

niemniej jednak trzeba mieć też świadomość, że szpital za chwilę, bodajże  

od kwietnia wchodzi z ratami swoich kredytów, który był zawieszony. Przekazała,  

że trudno jej się wypowiedzieć dlatego, że podwyżki, które będą od lipca na pewno 

będą wiązały się z przeliczeniem procedur i tak naprawdę do pół roku wie, co ma,  

a co będzie od lipca, to nikt tego nie wie, więc jaka będzie kondycja finansowa 

szpitala po przeliczeniu procedur – być może się poprawi, bo być może przeliczenie 

procedur będzie takie, że zrównoważy podwyżki, które od lipca wejdą  

dla pracowników medycznych, ale jest również pełna obaw dlatego, że w zeszłym 

roku ma takie doświadczenie, że zupełnie nie pokryło przeliczenie procedur 

podwyżek. Sytuacja, która ma miejsce związana z trudnościami w płynności wiąże 

się również  z tym, że za lipiec-sierpień nie mieli zrównoważonych blisko 900 tys. zł 

tytułem podwyżek, które musieli wypłacić, a nie uzyskali finansowania. 

Poinformowała, że potem rzeczywiście były ruchy ze strony NFZ (Narodowy Fundusz 

Zdrowia) po licznych rozmowach, ponieważ panowie starostwie wiedzą, że toczyli 

rozmowy i szpital został uwzględniony jako jeden z tych, który otrzymał pomoc  

na 10 miesięcy. Zaznaczyła, że ta pomoc jest do końca czerwca, była od września, 

czyli dodatkowe 400 tys. zł zrównoważenia. Dodała, że podejmując kolejne działania 

inwestycyjne i dokładając nawet niewielkie kwoty przypomniała, że jeżeli chodzi  

o Szpitalny Oddział Ratunkowy (SOR) to szpital też musiał własne środki wyłożyć  

i to było na poziomie około 300 tys. zł, a 1 mln zł z kredytu. Podkreśliła, że jest  

to rozwiązanie na pewno na ten moment nie najgorsze – lepsze takie  

niż nie otrzymać w ogóle środków. Dopowiedziała, że są w trakcie audytu e-usług  

i mają w tym momencie zawieszoną płatność urzędu marszałkowskiego na kwotę 
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380 tys. zł, które mieli otrzymać, ale na 3 dni przed planowaną kwotą przelewu 

otrzymali informację, że rozpoczęto audyt i na razie nie otrzymają tych środków. 

Nadmieniła, że audyt nie wynika z jakiś nieprawidłowości tylko jest to normalna 

procedura.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że zdarza się, 

że przed ostatnią płatnością są robione kontrole, audyt przy zewnętrznych środkach. 

Zapytał pana skarbnika o jakiej kwocie jest mowa, jeśli chodzi o pożyczkę. Udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że kwota 

pożyczki zostaje otwarta, bo jeżeli chodzi o kwotę dotacji, to jest to maksymalna 

kwota 200 tys. zł, którą powiat mógłby sobie pozwolić, chociaż te 200 tys. zł, które 

zostałyby dane szpitalowi wpłynie na to, że nie będą dane gdzie indziej, a wiadome 

jest, że brakuje sporo pieniędzy na wynagrodzenia dla nauczycieli. Wskazał, że limit 

jakiejkolwiek dotacji to jest 200 tys. zł, natomiast kwota pożyczki zostaje otwarta  

z tym, żeby pani dyrektor wiedziała, że pożyczka musi być oddana do końca tego 

roku. Przekazał, że musi być podjęta stosowna uchwała w sprawie zmian w budżecie 

w miesiącu kwietniu, gdzie zostanie określony limit pożyczek, który może użyczyć 

powiat ze swojego budżetu, należy zrobić stosowne uchwały Zarządu i tę pożyczkę 

można by udzielić również z możliwością i to jest na przyszłość, i to byłaby decyzja 

Zarządu w sprawie jakiegokolwiek umorzenia tej pożyczki, jeżeliby była taka 

sytuacja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciałby zadać 

otwarte pytanie, a mianowicie może by zrobić dotację w wysokości 200 tys. zł dla 

szpitala i pożyczkę w brakujące kwocie. Podkreślił, że rozumie panią dyrektor, 

sytuacja jest bardzo trudna. Dodał, że kieruje powyższe pytanie do pana skarbnika  

i do członków Zarządu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

skarbnik pewnie nie odpowie w tej chwili, ponieważ musiałby sobie wszystko 

przeliczyć.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że cóż  

tu przeliczać, 200 tys. zł jeśli damy dotacji… 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że mówił  

o tym momencie, w którym teraz się znajdują.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 200 tys. zł dotacji, 

260 tys. zł pożyczki, tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że albo jedno, 

albo drugie. Jeżeli dają teraz 200 tys. zł to już później ich nie zobaczą. Kontynuował, 

że jeżeli dają pożyczkę w wysokości chociażby 500 tys. zł to szpital będzie musiał  

tę pożyczkę oddać do końca roku. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że ewentualnie można 

rozmawiać o jakimś umorzeniu.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ewentualnie 

tak i dodał, żeby tego nie dzielił.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

jak to wpłynie na finanse szpitala.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że koszty 

finansowe związane z odsetkami, ale domyśla się, że może nieco niższe niż 

rynkowe.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że odsetki będą 

na nikłym poziomie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu kontynuowała,  

że na pewno jest to jakieś rozwiązanie dlatego, że nie mają innego wyjaśniła,  

bo z bieżących nie ma takich możliwości, więc szpital się zapożycza za znacznie 

wyższe koszty.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że nie zanosi się  

na to, żeby WIBOR uległ obniżeniu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że prognozują, że w drugiej połowie roku troszkę ma się obniżyć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy stać nas 

na udzielenie pożyczki, tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że z tego 

żadnych kosztów nie będziemy mieć jedynie blokujemy kwotę określonych środków, 

które mamy na swoim koncie dodając, że na razie te pieniądze mamy. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że w perspektywie trzeba mieć też inwestycje, które są prowadzone w innych 

obszarach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby się jeszcze wypowiedzieć.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to też  

są inwestycje. Dodał, że wie, że można byłoby tego nie robić, ale dróg by nie było, 

karetka jeździłaby po dziurach, rezonansu by się nie uruchomiło. Zaznaczył,  

że to są takie konieczne rzeczy. Dopowiedział, że pewnie gdyby to była jego 

prywatna działalność, to by się zastanowił trzy razy czy coś robić, czy nie robić, 

natomiast są to inwestycje i trzeba pomóc.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czyli zmierzamy w kierunku pożyczki, tak. Zapytał pana skarbnika, czy mówi kwotę.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że kwota 

pozostaje otwarta. Dodał, że może pani dyrektor by coś powiedziała na ten temat.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na kwotę  

jest jeszcze czas.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Zarząd dzisiaj musi podjąć decyzję czy jest to kwota w całości tej pożyczki,  

czy nie, bo nie wiadomo jaką uchwałę ma przygotować pan skarbnik.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w marcu będzie 

jeszcze Zarząd.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 30. marca.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poprosiła jednak o całość, 

jeśli mogłaby sugerować, bo jeśli nie, to zapożyczą się drożej. Przekazała,  

że przyblokowanie kwoty 380 tys. zł ma znaczenie, ponieważ spodziewali się tych 

środków, a nie wpłynęły. Dodała, że nie wie, kiedy będą uwolnione te środki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

udzieleniem pożyczki w całości dla SP ZOZ w Wieluniu, w wysokości 

zaproponowanej przez Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu w piśmie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu pożyczki dla SP ZOZ w Wieluniu w wysokości zaproponowanej  

przez Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu w piśmie z dnia 13.03.2023 r. znak: SP ZOZ 

.Ek.3.30.301.3015.12.2023 (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu ogłosił 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie  

4 osobowym. Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez powiat wieluński 

wniosku do „Programu Olimpia – Program budowy przyszkolnych hal 

sportowych na 100-lecie pierwszych występów reprezentacji Polski  

na Igrzyskach Olimpijskich”. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński krótko omówił 

przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy byłoby  

to w przyszłym roku.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że w tym 

roku. Zapytał, czy wiadomo coś na temat kosztorysu.  
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Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że szacuje się, 

że całość inwestycji to będzie około 2 mln zł. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych poinformowała, że mamy maksymalną dotację jaką 

możemy uzyskać to jest 2,5 mln zł tak, jak wyliczył generator.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wskazał, że musimy znaleźć  

1 mln zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. 

Kontynuował, że 2,5 mln zł to jest maksymalna kwota.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych dopowiedziała, że raczej było prognozowane, że nie będzie 

tak dużej kwoty.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że około 2 mln zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dofinansowanie  

to 70%. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że maksymalnie jest 30% dotacji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że około 2 mln zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

przedmiotowego wniosku.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez powiat wieluński wniosku  

do „Programu Olimpia – Program budowy przyszkolnych hal sportowych na 100-lecie 

pierwszych występów reprezentacji Polski na Igrzyskach Olimpijskich” (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie 

zgody na złożenie wniosku do projektu MEiN/FRSE „Utworzenie BCU-branża 

cukiernictwo w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu”. 

 

  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński krótko omówił 

przedmiotową sprawę. Nadmienił, że projekt jest w 100% finansowany tylko 

niekwalifikowany jest podatek Vat, ale też będą nad tym pracować, ponieważ szkoła 

świadczy usługi na zewnątrz. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku Dyrektora ZS nr 1 w Wieluniu.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie zgody  

na złożenie wniosku do projektu MEiN/FRSE „Utworzenie BCU-branża cukiernictwo  

w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na zawarcie nieodpłatnej 

umowy najmu zewnętrznych obiektów sportowych dla firmy Wielton S.A.  

i Centrum Elektrycznego „Ania”. 

 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Justynę 

Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
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Nieruchomościami oraz pana Włodzimierza Kamińskiego – kierownika Warsztatów 

Szkolnych w ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. Następnie udzielił głosu pani 

naczelnik Kałuziak. 

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy można byłoby  

za symboliczną kwotę.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że dlatego jest taka 

propozycja Zarządu w przygotowanym projekcie odpowiedzi, bo pan dyrektor może 

w każdej chwili na podstawie własnego zarządzenia przyjąć stawkę bardzo 

preferencyjną.   

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych w ZS  

nr 2 w Wieluniu przekazał, że chodzi o to, że to są firmy, z którymi współpracują  

i jeżeli zachodzi potrzeba, żeby ich wsparły, to nie ma problemu. Dodał, że wie,  

że było zawarte porozumienie pomiędzy firmą Wielton a szkołą, to była kwestia 

użyczenia.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w liście intencyjnym 

jest zapis, że w miarę możliwości dyrektor zobowiązuje się, czy powiat udostępniać 

nieodpłatnie dla pracowników, ale w umowie, która zawarta jest na podstawie listu 

intencyjnego, który jest tylko wstępem do umów. Przekazała, że po listach są potem 

umowy.  

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych  

w ZS nr 2 w Wieluniu dopytał, czy nie mogliby, np. aneksować umowy. 

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że najbezpieczniejszym 

z jej punktu widzenia wyjściem dla dyrektora jest podjęcie zarządzenia, że będzie 

symboliczną opłatę pobierał.   

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych  

w ZS nr 2 w Wieluniu powiedział, że trzeba przelewy robić, itd.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  
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  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. Poprosił, 

aby wszystkie umowy, które są przy wynajmie były traktowane na równi z różnymi 

pozostałymi instytucjami.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że stawka rynkowa, tak? 

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że można 

zmienić umowę, żeby firma, która współpracuje z nami  - nie wie, czy dają nam jakieś 

pieniądze.  

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych  

w ZS nr 2 w Wieluniu powiedział, że dają też.  

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jak dają  

to niech dają mniej, a zapłacą więcej za boisko.  

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych  

w ZS nr 2 w Wieluniu powiedział, że dają nieraz okazjonalnie.  

   Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że dobrze, czyli intencja 

pana skarbnika jest taka sama, żeby jednak wynająć, żeby nie posługiwać się 

nieodpłatnym użyczeniem, wynająć to za symboliczną kwotę, a kwotę ustala sobie 

pan dyrektor w drodze zarządzenia. 

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że posiłkują się 

uchwałą z 30. stycznia. 

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, uchwała Rady 

Powiatu wyklucza nieodpłatne użyczenie.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że nie ma tam 

takiego punktu dla podmiotów, z którymi mamy umowę przedwstępną, czy w ogóle. 

Dopytał, czy w umowie o współpracy nie ma takiego czegoś zawartego. 

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że w umowie o współpracy 

nie ma, ale w listach intencyjnych, które były przedwstępną umową jest taki zapis.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wie, jaki jest zapis, 

czyli w miarę posiadanych możliwości. Dopytał, co to oznacza – jeżeli mamy 

możliwość wynajęcia, a nie mamy, bo uchwała Rady nie przewiduje takiej 

możliwości.  
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  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że aktualnie nie mamy takiej 

możliwości. Zapytała, czy pan dyrektor rozmawiał z tymi firmami i czy nie wykazywali 

chęci, że zapłacą jakąkolwiek kwotę. To może być symboliczna opłata.  

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych  

w ZS nr 2 w Wieluniu odpowiedział, że myśli, że na pewno coś będzie, jak wróci 

pan dyrektor to tak przekaże.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że jest 

przygotowany projekt odpowiedzi, w której jest napisane, że na zasadach 

określonych w stosownym zarządzeniu dyrektora. To zarządzenie pan dyrektor może 

zmienić.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zaznaczył, że zarządzenie pan dyrektor 

podejmuje do określonych sal, które wynajmuje.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby pan dyrektor, 

jeżeli będzie miał jakieś wątpliwości, zgłosił się do pani naczelnik Kałuziak.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tutaj chodzi o salę 

gimnastyczną.   

  Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych  

w ZS nr 2 w Wieluniu wyjaśnił, że o boisko.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, czyli tak naprawdę 

jeżeli chodzi o sale dydaktyczne, to tak samo nie można bezpłatnie wynająć, umowa 

jest trochę niekompatybilna z naszym wewnętrznym regulaminem.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak tylko umowa była 

dużo wcześniej, listy intencyjne są wcześniejsze, z Centrum Elektrycznym „Ania”  

to jest 2015 r., a z Wieltonem to jest 2013 r. Akurat ta uchwała nie przewiduje takiej 

sytuacji, ale listy intencyjne też nie przewidują, że zawsze tak musi być.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ktoś w imieniu 

Zarządu Powiatu w 2013 r. taką umowę podpisał, bo to w umowie jest napisane.   

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w umowie tego  

nie ma tylko w liście intencyjnym, gdzie jest napisane: w miarę możliwości,  

więc to też powiatu nie zobowiązuje na 100%, że powiat musi.   
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   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że rozumiał ten zapis: 

w miarę możliwości, jeżeli szkoła ma możliwości wypożyczenia, ma miejsce i czas.  

   Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że teraz zmieniły się 

możliwości prawne i schematy podatkowe też powinny dawać dużo do myślenia.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem proponowanego projektu odpowiedzi.  

   

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” przyjął projekt odpowiedzi na wniosek Dyrektora Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na zawarcie 

nieodpłatnej umowy najmu zewnętrznych obiektów sportowych dla firmy Wielton S.A. 

i Centrum Elektrycznego „Ania” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Margonet s.c. Przemysław 

Parzyjagła i Marcin Janik z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody na budowę 

telekomunikacyjnej linii kablowej na terenie Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu. 

 

 

     

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani naczelnik 

Kałuziak. 

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że sugerujemy 

0,5 m.  
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  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że oczywiście ugodowo, 

ponieważ ustawa na podstawie, której pracują o wspieraniu rozwoju usług i sieci  

telekomunikacyjnych stanowi, że właściciel powinien udostępnić, więc jakby  

nie wypieramy się tego obowiązku, tylko że za to ta umowa też z założenia jest 

odpłatna. Zaznaczyła, że powinniśmy zabiegać o dochód powiatu i zawrzeć  

tę umowę na warunkach odpłatności tym bardziej, że ustawa wprost tak stanowi.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z czego wynika  

te 0,5 m. 

   Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że te 0,5 m nie wynika  

z niczego tylko z dobrego rozsądku.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. 

 Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi.   

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek Margonet s.c. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik  

z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody na budowę telekomunikacyjnej linii kablowej  

na terenie Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. kwoty w wysokości 6 000,00 zł i udzielenie pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach konkursu  

„Patroni Roku 2023” organizowanego przez Fundację LOTTO  

im. Haliny Konopackiej. 
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    Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kwota  

6 000 zł nie jest teraz potrzebna tylko ewentualnie wtedy, jeśli wniosek zostanie 

pozytywnie rozpatrzony przez Fundację LOTTO. 

   Pan Mariusz Wróbel – dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu potwierdził. Dodał, że wniosek jest składany tylko online, szkoła założyła 

konto w celu wpisania danych, a chodzi o kwestię upamiętnienia urodzin Mikołaja 

Kopernika i zasłonięcia tej brzydkiej ściany, której zdjęcie zostało dołączone  

do materiałów. Nadmienił, że ta powierzchnia i ten budynek akurat należy  

do ZUGIL-u, więc jakikolwiek baner tego nie zasłoni. Plusem tej stalowej konstrukcji, 

która ma być tam wykonana jest to, że nie będzie na stałe umieszczona w podłożu 

tylko będą specjalne obciążniki, więc w każdej chwili można nawet gdyby  

w przyszłości ten budynek zniknął, bądź cokolwiek ZUGIL zrobił z tą ścianą,  

to spokojnie przestawić pod ogrodzenie w celu też ujawnienia, że patronem jest 

Mikołaj Kopernik. Zaznaczył, że nie będzie to na stałe zamontowane. Dodał,  

że wycenę robiła firma z Wielunia. Podkreślił, że jest to jedyne rozwiązanie,  

żeby zasłonić tę brzydką ścianę, bo jego zdaniem remont nie wchodzi w rachubę,  

bo nie jest to budynek należący do powiatu. Przekazał, że jak w tamtym roku robił 

wstępną wycenę, gdyby chcieli porozumieć się odnośnie remontu tej ściany, to jest 

koszt ponad 22 tys. zł. W jego ocenie bardziej finansowo opłaci się wydać wkład 

własny w wysokości 6 tys. zł, zrobić wielki, ładny baner zasłaniający, który zawsze 

można przestawić, jeżeli ZUGIL we własnym zakresie zrobi remont.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że Mikołaj Kopernik 

miał urodziny w dniu 19. lutego. 

   Pan Mariusz Wróbel – dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu wyjaśnił, że jest rok Mikołaja Kopernika i myśli, że z racji tego jest też ten 

konkurs grantowy.  

   Pan Krzysztof  Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2023 r. kwoty w wysokości 6 000,00 zł. 
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         Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego w 2023 r. kwoty w wysokości 

6 000,00 zł (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

 

 

 

    Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.   

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1154/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w związku z konkursem pn. „Patroni Roku 2023” organizowanym przez Fundację 

LOTTO im. Haliny Konopackiej (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler).          

 Uchwała Nr 1154/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, któremu 

udzielił głosu.  
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   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.   

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.   

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1155/23 w sprawie wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas 

nieobecności Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1155/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka 

w Wieluniu. 

 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Zarząd musi 

już teraz powołać komisję.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że byłoby dobrze.   

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy data jest znana. 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. Dodał, że jeżeli jest taka potrzeba.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawia 

się nad tym, bo jeżeli złożą znani kandydaci, to niekoniecznie musząc chcieć w tym 
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jakby uczestniczyć, ale gdyby było więcej kandydatów to byłoby dobrze, gdyby 

członkowie Zarządu też uczestniczyli w tej komisji i mogli się zapoznać  

z kandydatami.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przedstawił ogólną interpretację po głębokiej analizie sytuacji prawnej,  

że wyklucza się w zasadzie w zdecydowanej większości w tej chwili w opiniach 

prawnych bądź stanowiskach nadzoru, uczestnictwo członka, przedstawiciela Rady 

Powiatu, nie wyklucza się Zarządu bez względu na to, czy to jest mówiąc potocznie 

dobrze, albo mile widziane, czyli członek Zarządu może stanowić i przy ustnej 

akceptacji radczyni prawnej starostwa też to przekazuje. Zaznaczył, że nie może  

to być również szef organu wykonawczego, czyli starosta.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kto rekomenduje takie 

stanowisko, o którym pan naczelnik mówił.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że to są analizy postanowień sądu bądź nadzoru. 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czyli członkowie 

Zarządu będący radnymi… 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że wszystko wskazuje na to, że jest to poprawne.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział: kto jest organem 

prowadzącym - czy starostwo, czy Rada.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że w zasadzie interpretacja dotyczy tego, kto jest,  

tzw. piastunem funkcji, czyli osoby, która sprawuje funkcje na danym stanowisku,  

np. burmistrz, wójt, starosta jako szef organu chociaż ten organ u nas jest kolegialny, 

a nie jednoosobowy jak w przypadku samorządów gminnych, stąd też są dodatkowe 

trudności związane z interpretacją, jeśli chodzi o cały organ. Natomiast uznaje się  

w większości przypadków radców prawnych i w orzecznictwie, że to organ jest 

decydujący, a nie członkowie organu. Zaznaczył, że mówił o organie powiatowym, 

czyli o Zarządzie Powiatu.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że próbuje się 

dowiedzieć, co to za wyrok sądu, czy orzecznictwo sądu, bo jakoś tego nie usłyszał. 
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   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że to jest sentencja z zaskarżonych uchwał i tym się w tej chwili 

posługuje, różnych organów na terenie kraju.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy tam jest zdanie,  

że radny nie powinien być w składzie komisji.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że w niektórych interpretacjach tak jest, tzn. w większości 

jeżeli chodzi o radnych dlatego, że Zarząd deleguje przedstawicieli ze wskazaniem 

podległych pracowników administracji samorządowej, oczywiście członek Zarządu 

nie jest pracownikiem, ale w większości opinii nie ma zastrzeżeń, żeby członek 

Zarządu mógł być członkiem takiej komisji do przeprowadzenia postępowania 

konkursowego. Natomiast stanowisko, co do radnych mimo, że członkowie Zarządu 

są radnymi, co jest też zastanawiające jest takie, że wyklucza się w obecnie 

istniejącym stanie prawnym taką możliwość wskazania przez Zarząd Powiatu, 

radnego nie będącego członkiem Zarządu.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy mógłby prosić o ksero 

tego materiału. 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kiedy komisja musi 

podjąć pierwsze czynności.        

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że na posiedzeniu. Nadmienił, że są wskazani 

przedstawiciele wszystkich podmiotów z wyjątkiem Zarządu. 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, że pierwszym 

działaniem, pierwszym posiedzeniem komisji jest? 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że w dniu posiedzenia, ponieważ powiadamiają wszystkich 

członków komisji z wyprzedzeniem, bo to są rodzice, nauczyciele, przedstawiciele 

organu prowadzącego.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś z panów 

chciałby pracować w komisji.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy 30. marca jest posiedzenie Zarządu.   
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   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że można to przemyśleć.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana Jurdzińskiego.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tam pracuje. 

Zapytał, kiedy będzie konkurs. 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że może być 

członkiem drugiej komisji. Dodał, że konkurs będzie w drugiej połowie kwietnia.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że do 14. kwietnia 

jest składanie dokumentów.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji prosił, aby członkowie Zarządu przemyśleli sprawę i podjęli decyzję  

30. marca, ponieważ chodzi o powiadomienie członków komisji, żeby się nie okazało, 

że będziemy mieć zastrzeżenia, że nie mogli zaplanować sobie uczestnictwa.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana Wojcieszaka.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie nadaje się.  

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał pana Dziubę.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dobrze.  

Następnie zapytał pana Dybkę.  

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że może.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaproponował panią sekretarz.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odnośnie składu komisji 

dotyczącej II Liceum Ogólnokształcącego powiedział, że może być, ale w składzie 

komisji dotyczącej ZS nr 2 nie chce być.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kiedy by to było,  

czy pod koniec kwietnia.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że 26. kwietnia.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował sprawę  

w toku do kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu. Nikt się nie sprzeciwił. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu” w toku i rozpatrzeniu na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poprosił, aby komisje były w tym samym składzie wówczas łatwiej byłoby 

planować pracę. 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował sprawę  

w toku do kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu. Nikt się nie sprzeciwił.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu” w toku  

i rozpatrzeniu na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu.    

    

Pkt 16 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2022 r. 
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   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani 

sekretarz.  

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że zostały 

przedstawione wszystkie uchwały za 2022 r.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w Raporcie  

o stanie powiatu wieluńskiego są ujęte tylko uchwały Rady Powiatu.  

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu potwierdziła.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie sprawozdania z Biura 

Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa powiedział, że była uchwała Zarządu  

o projekcie uchwały Rady Powiatu i uchwała Rady Powiatu, czyli chyba za dużo. 

Ponownie zapytał, czy w raporcie będą tylko uchwały Rady Powiatu.  

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu potwierdziła. 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy uchylonych uchwał 

nie mamy i nie piszemy o nich, bo zdarzało się, że było napisane, że uchwała 

niewykonana.   

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu na pierwsze pytanie 

odpowiedziała, że nie, natomiast odnośnie drugiego pytania przekazała, że tutaj też 

są uchwały, które są niewykonane, niezrealizowane, np. w Wydziale Geodezji,  

co omówiła.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy uchwała o stawkach 

za holowanie nie była uchylona.     

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że w tym roku  

nie było nic o stawkach.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że można uznać, 

że sprawozdanie zostało przyjęte przez Zarząd.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 

Powiatu i Zarządu Powiatu w Wieluniu za 2022 r.   

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r.  

– temat sesyjny. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r. – temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2022 i sposobie  

ich wykorzystania. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego stosuje się  

tę subtelną różnicę, bo raz jest napisane Zasadnicza Szkoła Nr 2, czy Zespół Szkół 

nr 2 i starostwo, a drugi raz Zespół Szkół nr 2.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie jest pewny 

do końca, ale podejrzewa, że jest to taka sytuacja, że chodzi o realizatora, czyli tego, 
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kto dostaje te środki i płaci za to zadanie, natomiast drugi przypadek dotyczy tego 

gdzie jest ta inwestycja, zadanie było realizowane, a czasami jest tak, że sama 

szkoła otrzymuje i realizuje.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że Zarząd przyjął 

przedmiotową informację.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację o wnioskowanych i pozyskanych 

środkach budżetowych i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2022  

i sposobie ich wykorzystania.  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan skarbnik 

chciałby coś dodać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nic nie chciał 

dodać, omawiał to dokładnie na poprzednim Zarządzie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1156/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 1156/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1157/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1157/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan skarbnik 

chciałby coś dodać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1158/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 1158/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 22 

Sprawy bieżące.  

 

 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o termin kolejnego 

posiedzenia Zarządu.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poprosił o zabranie głosu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że kolejny 

Zarząd odbędzie się w dniu 30. marca.  Następnie udzielił głosu panu naczelnikowi 

Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odnośnie komisji nadmienił, że w uchwale jest wpisany termin  

do 30. kwietnia, więc miałby propozycję ewentualnej zmiany treści uchwały w kwestii 

tego zapisu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dobrze 

jeszcze o tym porozmawiają.  

 

 

Pkt 23 

Wolne wnioski. 

 

 

   Na CLXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  
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Pkt 24 

Zamknięcie CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CLXX posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


